
Zápisnica č. 5/2019 zo zasadnutia komisie 
komisie školstva  a kultúry  

zo dňa 11.9. 2019 
od 15.30 –   16.30 h 

 

 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

Termín nasledujúcej komisie: 27.november 2019 o 15,30 h 

Termín zasadnutia MiR: 2.12.2019  

Termín zasadnutia MiZ: 10.12.2019 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
Materiál určený na rokovanie: 

Miestnej rady:  16.9.2019 

Miestneho zastupiteľstva dňa:  24.9.2019 

 
Program komisie:  
 

1. Otvorenie komisie 

 

2. Návrh na zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia č.  1/2015   

Mestskej časti Bratislava - Podunajské Biskupice zo dňa 03. 02. 2015 o cenovej regulácii nájomného za 

nebytové priestory, školské a predškolské zariadenia a prenájom pozemkov  a o cenovej regulácii služieb 

spojených s užívaním nebytových priestorov a prenájmom pozemkov v majetku a v správe Mestskej časti 

Bratislava – Podunajské Biskupice 

a  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.  ......../2019  Mestskej časti Bratislava - Podunajské Biskupice 

zo dňa 24. 09. 2019 o cenovej regulácii nájomného za nebytové priestory, školské a predškolské 

zariadenia a prenájom pozemkov  a o cenovej regulácii služieb spojených s užívaním nebytových 

priestorov a prenájmom pozemkov v majetku a v správe Mestskej časti Bratislava – Podunajské Biskupice 

 

3. Návrh VZN MČ BA-PB o zásadách hospodárenie s FP MČ BA-PB. 

4. Konsolidovaná výročná správa MČ BA-PB za rok 2018. 

5. Monitorovacia správa o plnení číselného a programového rozpočtu Mestskej časti Bratislava - 

Podunajské Biskupice k 30.6.2019 

6. Z m e n a    č. 5  číselného a programového rozpočtu Mestskej časti Bratislava - Podunajské 

Biskupice na rok 2019. 

7. NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice 

o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi a poskytovaní peňažnej a vecnej pomoci v čase 

náhlej núdze obyvateľom mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice 

8. NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice o nájme 

bytov 

9. NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice  

o poskytovaní finančného príspevku pri narodení dieťaťa 

10. NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice 

o poskytovaní finančného príspevku na stravovanie dôchodcov 

11. NÁVRH Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice  

o poskytovaní finančného príspevku na dopravu  pre obyvateľov mestskej časti Bratislava-

Podunajské Biskupice 



12. Návrh na delegovanie členov rady školy - zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Materskej škole 

Komárovská 58, Bratislava v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Podunajské 

Biskupice. 

13. Kronikár MČ BA-PB, Mgr. Kvintová, Football academy. 

 

 
 
 
K bodu 1:   
Tajomníka komisie  privítala členov komisie a otvorila 6. zasadnutie komisie. podľa prezenčnej listiny sa 

zúčastnili komisie  7 členovia z celkového počtu 7 členov.  
Komisia bola uznášania schopná.  
 
 
K bodu 2:  
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál schváliť bez 
výhrad, predložiť a prerokovať na MiZ. 
 

K bodu 3:  

Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál predložiť 
a prerokovať  na MiZ. 
 
K bodu 4:  
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál po doplnení 
a zapracovaní pripomienok predložiť na rokovanie  MiZ. 
Pripomienky: formálne chyby pri názvoch škôl a doplnenie pamätihodností ( I.Jégh doplní) 
 
K bodu 5: 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál po doplnení 
a zapracovaní pripomienok predložiť na rokovanie do MiZ (formálne chyby) 
 
K bodu 6: 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál predložiť 
a prerokovať na MiZ. 
Do 30. septembra 2019 – pripravia riaditelia škôl vstupy do rozpočtu, ktoré odprezentujú na najbližšom 
zasadnutí v októbri 
Návrh: cca 10. októbra tajomníčka komisie dohodne s členmi komisie + vedúcim EO termín na zasadnutie 
komisie, na ktorej sa prerokujú rozpočty škôl, návrhy na zapracovanie požiadaviek. 
 
 
K bodu 7: 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál schváliť bez 
výhrad, predložiť a prerokovať na MiZ. 
 
 
K bodu 8: 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál schváliť bez 
výhrad, predložiť a prerokovať na MiZ. 
 
 
K bodu 9: 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál schváliť bez 
výhrad, predložiť a prerokovať na MiZ. 
 
 
 
K bodu 10: 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál schváliť bez 
výhrad, predložiť a prerokovať na MiZ. 



 
 
 
K bodu 11: 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál schváliť bez 
výhrad, predložiť a prerokovať na MiZ. 
 
 
K bodu 12: 
 
Uznesenie: Členovia komisie školstva  a kultúry  odporúčajú navrhovaný  materiál po zapracovaní 
pripomienok predložiť a prerokovať na MiZ. 
 
Pripomienky k dôvodovej správe sú počet jednotlivých členov sa mení:  
Materská škola – Óvoda, Komárovská 58, Bratislava má menej ako 25 zamestnancov, z toho dôvodu 

navrhujeme, aby počet členov rady školy bol  sedem a  všetky skupiny členov, teda zamestnanci, rodičia 

i zriaďovateľ boli úmerne zastúpené. Radu školy pri Materskej škole - Óvoda, Komárovská 58, Bratislava 

budú tvoriť: 

a) Jeden dvaja  zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov zvolení vo voľbách pedagogickými 

zamestnancami školy, 

b) jeden zvolený zástupca ostatných zamestnancov školy zvolený vo voľbách nepedagogickými 

zamestnancami školy alebo školského zariadenia, 

c) traja dvaja  zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú zamestnancami školy zvolení vo voľbách 

rodičmi  školy alebo školského zariadenia, 

d) dvaja  delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. 

 

 

 
K bodu 13: 
 

 Football academy prezentoval p. Jurta, predstavil akadémiu a jej víziu, 

 Bude sa postupne prezentovať v školách, potrebuje podporu zo strany škôl, nájsť viac termínov pre 
využitie telocvične v zimnom období, 

 Rokovanie s riaditeľkou ZŠ Bieloruská, 

 Návrh: stretnutie v apríli na komisii, 

 Komisia má záujem podporovať rozvoj športu – futbalu u žiakov ZŠ 
 
 

 Mgr. Andrea Kvintová ako členka teamu Materského centra – Podunajské Biskupice, prezentovala 
MC a jeho aktivity, 

 Poďakovala za podporu MČ, 

 Odporúčanie komisie – prezentovať aktivity MC aj na MiZ 
 
 

 Mgr. Andrea Kvintová sa predstavila ako kronikárka MČ, 

 Oboznámila komisiu s metodikou tvorby kroniky a s obsahom kroniky za rok 2018, ktorú spracovala, 

 Kronika bude zverejnená na web stránke MČ 

 Prioritou komisie bude do návrhu kultúrnych a športových podujatí na rok 2020, zaradiť aj aktivity 
a prezentáciu kroník pre obyvateľov MČ, 

 Ďalšou prioritou budú odborné prednášky z histórie PB, kultúrno – vzdelávacie aktivity, stretnutia so 
starými Biskupičanmi , 

 Plán aktivít sa uskutoční na základe návrhu Mgr. Kvintovej, 
 

 
 
Zapísala:  
PaedDr. B. Biksadská 
vedúca  oddelenia  ŠaK 


